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§ 11 
Integrationsråd i Rinkeby-Kista  
Svar på medborgarförslag 

 
Beslut 
Medborgarförslaget besvaras med förvaltningens tjänsteutlåtande. 

 
Ärendet 
Ett medborgarförslag om att inrätta ett integrationsråd lämnades den 12 

september till stadsdelsförvaltningen. Förslagsställaren vill att stadsdelsnämnden 

inrättar ett integrationsråd. Rådet ska kunna hantera generella frågor som rör 

invandrare som grupp och inte som enskilda personer. Rådet ska ge invandrare 

möjlighet att genom sina valda representanter kommunicera med stadsdelens 

politiker. Rådet ska också kunna användas som remissinstans och referensorgan 

för att främja integrationen. Förvaltningen anser att de frågor som förslags-

ställaren lyfter är viktiga demokratifrågor. Det är dock viktigt att klargöra  att 

stadsdelsnämnden inte ansvarar för strategiska frågor kopplade till integration. 

Dessa hanteras istället centralt inom staden, av bland annat kommunstyrelsen 

(ytterstads- och demokratiutskottet) samt ansvariga facknämnder. Stockholms 

stad har 14 olika stadsdelsområden, och det är därför viktigt att det finns en 

samsyn och ett gemensamt arbetssätt kring integrationsfrågorna för att så 

effektivt som möjligt kunna hantera dessa. 

 
Ärendets beredning  
Rinkeby-Kista stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande 

från den 30 januari 2018.  

Dnr 1.2.4.-438-2017 

 

Förslag till beslut  
Ordföranden Elvir Kazinic (S) föreslog att nämnden skulle besluta i enlighet 

med förvaltningens förslag.     

 

Beslutsgång  
Nämnden beslutade enligt förvaltningens förslag.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 


